

黄石寨

Huangshizhai Plum Garden
 『汉服秀』
 Han-style Clothing Show
 三八妇女节
 Celebrating Women's Day



3月8日，在张家界黄石寨梅园，一批身着汉服的女同胞 穿越 在五彩斑斓的花海中，共享春天美好时光，欢庆自己的节日。

据了解，3月底之前，凡是穿汉服或者旗袍游览张家界黄石寨景区的游客，只要拍摄黄石寨景区图片或短视频添加话题 国风打卡黄石寨 并添加定位 张家界国家森林公园 发布于社交平台，可享受黄石寨索道往返免票待遇。

邓道理 摄

March 8, in Zhangjiajie Huangshizhai Plum Garden, a group of ladies wearing Han-style clothing are passing through the multicolored sea of flowers, sharing the nice time of spring and celebrating their festival.

It is heard that any tourists who visit Zhangjiajie Huangshizhai scenic spot wearing Han-style clothing or Qipao by the end of March, can enjoy round trip of Huangshizhai cableway free of charge, as long as they take pictures or short videos of Huangshizhai scenic spot, and publish them with a topic Checking in Huangshizhai in national style and location Zhangjiajie National Forest Park on social platforms.

Photographed by Deng Daoli

▼近日，随着气温回升，永定区王家坪伞家湾村农民抢抓农时开展农业生产，田间地头一派农忙景象。

Recently, as the air temperature rises, the farmers from Sanjiawan Village, Wangjiaping, Yongding District rush in agricultural production in the farming season, the field is full of busy scenes.

吴光明 摄

Photographed by Wu Guangming



▲连日来，慈利县琵琶花海的樱花、桃花逐渐进入盛花期，登高远望，游人如织，满园都是一派春意盎然的景象。

黄岳云 摄

Recently, the cherry blossom and peach blossom in the Pipa Sea of Flowers of Cili County get in the stage of full bloom gradually, looking far into the distance from a height, the tourists shuttle back and forth, the whole garden is full of spring atmosphere.

Photographed by Huang Yueyun

